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Oscar Wilde's brilliant play makes fun of the English upper classes with light-hearted
satire and dazzling humour. It is 1890's England and two young gentlemen are being
somewhat limited with the truth. To inject some excitement into their lives, Mr
Worthing invents a brother, Earnest, as an excuse to leave his dull country life behind
him to pursue the object of his desire, the ravishing Gwendolyn. While across town
Algernon Montecrieff decides to take the name Earnest, when visiting Worthing's young
ward Cecily. The real fun and confusion begins when the two end up together and their
deceptions are in danger of being revealed.
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重温了一下，还是超级喜欢，导致这两天在地铁上笑得像个傻子一样，但又有什么关系
呢……

-----------------------------
Thirty-five is a very attractive age. London society is full of women of the very highest
birth who have, of their own free choice, remained thirty-five for years. Lady Dumbleton
is an instance in point. To my own knowledge she has been thirty-five ever since she
arrived at the age of forty, which was many years ago now.

-----------------------------
Algernon: "That is absurd. One has a right to Bunbury anywhere one chooses. Every
serious Bunburyist knows that. " hahahahaha!!!!!!



-----------------------------
嬉笑怒駡

-----------------------------
highbridge audio version

-----------------------------
第一次发现自己可以读这种把背景设在以前西方社会的小说..第一次发现自己也发掘到
这种old-fashioned而且假得夸张的英语的味道...包括其中的幽默..因为这些第一次所以
永远记得...

-----------------------------
为了抵御《王尔德全集》“哦拿实的”的打击

-----------------------------
谁翻译的中文题目？其实和认真没一点关系。

-----------------------------
哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈哈真的好好笑 以及好笑就够了

-----------------------------
Wilde入坑之作

-----------------------------
偶然淘到的很漂亮的小书。这里竟然能搜到。Tres bien.

-----------------------------
王尔德式喜剧。轻松愉快大团圆结局。

-----------------------------
2019/12/24 - Radio Drama - 05 / Need to read the book sometime.



-----------------------------
very good .

-----------------------------
一群逗比

-----------------------------
有点意思，但更喜欢他的散文

-----------------------------
这个能让自己笑

-----------------------------
2015-08-24 读过
重温了一下，还是超级喜欢，导致这两天在地铁上笑得像个傻子一样，但又有什么关系
呢……
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